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Tiantong Sun 

Beijing 

+86 10 8516 4183 

tiantong.sun@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Sun began his legal career in 2015 and practiced law at reputable local firm before joining Han 

Kun.  Mr. Sun has provided dispute resolution legal services for many A-share listed companies, 

state-owned enterprises, and multinational enterprises.  He has undertaken numerous major civil and 

commercial litigation and arbitration cases with amounts at issue of over RMB 100 million, which 

were tried by the Supreme People's Court, local high people's courts, CIETAC, and BAC. 

Mr. Sun specializes in contractual dispute resolution, especially disputes pertaining to equity transfers, 

loan contracts, sales contracts, company valuations, and infringement of trade secrets.  He is also 

familiar with litigation, arbitration, property preservation, and enforcement procedures. 

In addition, Mr. Sun is well-experienced in dealing with CSRC administrative penalty cases, such as 

information disclosure violations, insider trading, intermediary lack of diligence, as well as civil 

compensation disputes involving false securities statements.  He has achieved excellent results on 

behalf of listed companies and their executives in dealing with administrative penalties and 

shareholder lawsuits. 

EDUCATION 
Mr. Sun obtained both his LL.M. and LL.B. degrees from China University of Political Science and 

Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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孙天曈 

北京 

+86 10 8516 4183 

tiantong.sun@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

孙天曈律师自 2015 年起开始从事律师工作，加入汉坤律师事务所之前，在国内知名律师事务

所从事争议解决业务。 

孙天曈律师曾为众多 A 股上市公司、国有企业及跨国企业提供争议解决领域的法律服务，承

办了大量由最高人民法院、各地高级人民法院、中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委

员会等审理的标的额亿元以上的重大民商事诉讼、仲裁案件，专长于股权转让纠纷、借款合

同纠纷、买卖合同纠纷、公司对赌纠纷、侵犯商业秘密纠纷等领域，熟谙诉讼、仲裁、财产

保全和强制执行的各个程序和环节。 

此外，孙天曈律师对于信息披露违法、内幕交易、中介机构未勤勉尽责等证监会行政处罚案

件和证券虚假陈述民事赔偿案件同样具有丰富的办案经验，代表上市公司及其高管应对行政

处罚和股民起诉均取得了良好的代理效果。 

教育背景 

孙天曈律师本科毕业于中国政法大学，取得法学学士学位，随后于中国政法大学获得诉讼法

学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


